
 
Besluitenlijst Commissie BM 

Datum 07-04-2025 
Tijd 19:05 - 20:34 
Locatie Raadzaal 
Voorzitter Patricia Vaessen 
Aanwezigen Bert Achten, Kay Beek, Turgut Celebi, Leon Coenen, Leon Damen, Anouk 

Dolmans, Wim Einig, Rachel Esser, Jonathan Felix, Dirk Franssen, Carla de 
Groot, Paul Hermans, Yolanda hoogtanders, Ger Julicher, Martin 
Krabbenborg,  Lejla Popara, Ernest Oele, Britt Pasaribu, Ron Piepers, Laura 
Tegels, Jos Tobben, Patricia Vaessen, Mat van Delden, Richard van der 
Weegen en Vincent Zwijnenberg 
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Opening 
- Vaststellen van de agenda 
- Mededelingen portefeuillehouder(s) 
- Voorraadagenda: zie ook bijgaand memo bij voorraadagenda. 
- Besluitenlijst 
- Afspraken en toezeggingen 
- Ingekomen stukken 
 
Besluit: 

De voorraadagenda wordt vastgesteld. 
 
Het verslag van de vorige vergadering wordt vastgesteld. 
 
Toezeggingen: 

Opnemen in de voorraadagenda van rapportageverplichtingen 
Stukken verbonden partijen en planning 
 
Notulen: 

De voorzitter opent de vergadering. 
 
Afmeldingen ontvangen van: Michael Kalthoff en Frans Janssens. 
 
Burgemeester Yolanda Hoogtanders doet een mededeling. Het uitvoeringsplan 
Integrale Handhaving stond gepland voor Q1. Komt deze week in het college. 
Er komt een raadsinformatiebrief. 
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Voorraadagenda 
 
Memo inzake proces herijking actieve en passieve informatieplicht. Aan de 
orde geweest in de vorige commissie. Besproken in de fracties. Conclusie is nu 
dat het startpunt bij het college moet liggen en niet bij de driehoek. 
 
Burgemeester Yolanda Hoogtanders reageert. Toezeggingen: 
N.a.v. de voorraadagenda. In beeld wordt gebracht in welke verordeningen, 
regelingen en andere besluiten een rapportageplicht is opgenomen. Het gaat 
om een periodieke rapportageplicht richting raad. De griffier gaat dit na voor 
de regelingen van de raad zelf. Deze onderwerpen worden opgenomen in de 
voorraadagenda. 
N.a.v. de voorraadagenda. In beeld wordt gebracht welke stukken we, op welk 
moment, kunnen verwachten van de verbonden partijen. Gaat om periodieke 
stukken, zoals begrotingen en jaarstukken. En om incidentele stukken, zoals 
bijv. het versterkingsplan GGD. 
Deze onderwerpen worden opgenomen in de voorraadagenda. Waar mogelijk 
wordt er met het vergaderschema van de raad op geanticipeerd. 
 
De instructie van de griffier gaat langs het presidium. Dit is zo opgenomen in 
de voorraadagenda. 
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1e tussenrapportage 2025 (raadsvoorstel) 
 
Besluit: 

Bespreekstuk. Dit gelet op behandeling in meerdere commissies. 
 
Commissievragen: 

Handhaving op en rond de Maasplassen 
Herontwikkeling van de brandweerkazerne 
invulling geven aan veteranenzaken 
Motie 24M19, Gepaste inzet van cameratoezicht in Roermond 
 
Notulen: 

Eerste termijn 
 
Woordvoering door GroenLinks, LVR, VVD en PvdA. 
 
Wethouder Dirk Franssen reageert. 
Burgemeester Yolanda Hoogtanders reageert. 



 

Pagina 3 
 

 

3 
 

Investeringsrapportage (raadsvoorstel) 
 
Besluit: 

Bespreekstuk. Dit gelet op behandeling in meerdere commissies. 
 
Notulen: 

Eerste termijn 
 
Woordvoering door LVR, GroenLinks en DS. 
 
Wethouder Dirk Franssen reageert. 
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Aanwijzing nieuwe accountant (raadsvoorstel) 
 
Besluit: 

Bespreekstuk. Verzoek SPR. 
 
Notulen: 

Eerste termijn 
 
De voorzitter verzorgt een inleiding. 
 
Woordvoering door CDA, DS, LVD en VVD. 
 
De voorzitter van de auditcommissie reageert. 
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Staatsieportret raadzaal in combinatie met art. 1 van de Grondwet 
(raadsvoorstel) 
 
Besluit: 

Bespreekstuk. Beslispunt 4 komt te vervallen. 
 
Toezeggingen: 

Informeren kunstenaar huidige kunstwerk raadzaal 
 
Notulen: 

Eerste termijn 
 
Woordvoering door VVD, PvdA, LVR, GroenLinks, CDA en DS. 
 
Burgemeester Yolanda Hoogtanders reageert. Toezegging. Het 'staatsieportret' 
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in de raadzaal wordt mogelijk vervangen. Er is eerder gesproken met de 
kunstenares van het huidige kunstwerk. Zij wordt op de hoogte gehouden van 
de vorderingen en de eventuele consequenties daarvan. 
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Veiligheid 
De commissie bespreekt actuele zaken op het gebied van veiligheid. 
Vriendelijk verzoek om door commissieleden voorgestelde onderwerpen c.q. te 
stellen vragen uiterlijk de vrijdag voorafgaand aan de vergadering per e-mail 
bij de griffie aan te leveren, zodat beantwoording door de portefeuillehouders 
kan worden voorbereid. 
 
Er zijn vragen aangekondigd. De vragen zijn verwerkt in het overzicht 
Commissievragen en gekoppeld aan dit agendapunt. 
 
Commissievragen: 

Handhaving afval 
Motie gepast cameratoezicht 
Overlast station 
Overlast station (2) 
 
Toezeggingen: 

Herijking camerabeleid en evaluatie privaatrechtelijke handhaving 
Privaatrechtelijke handhaving 
 
Notulen: 

Er worden over twee onderwerpen vragen gesteld. De vragen zijn verwerkt als 
commissievragen. 
Handhaving afval (LVR, Bert Achten) 
Overlast station (LVR, Bert Achten en CDA, Kay Beek) 
 
De vragen worden toegelicht. 
 
Handhaving afval 
Wethouder Vincent Zwijnenberg reageert. Verschil is dat manier van benaderen 
is opgepakt en actie is ingeregeld in de organisatie. Er komt een 
raadsinformatiebrief m.b.t. handhaving. Daar komt dit onderwerp ook als 
speerpunt in terug. Er is een communicatietraject gevolgd om mensen aan de 
voorkant mee te nemen in de ontwikkeling. 
Het instrument wordt nu toegepast. We gaan het toetsen op effectiviteit en 
uitvoerbaarheid. Nu al een tussenstand geven is te vroeg. Toezegging. De raad 
wordt via een commissie-informatiebrief, derde kwartaal 2025, geïnformeerd 
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over de resultaten van privaatrechtelijke handhaving, waarbij ook een afweging 
aan de orde komt voor een verdere inzet van dit instrument. 
Extra capaciteit handhaving capaciteit wordt ingezet op projectbasis. 
BOA’s kunnen ook in burger optreden. Er is geen beleidskader voor, wel 
landelijke richtlijnen. We kunnen ook putten uit ervaringen elders. 
Over de pilot tijdelijk cameratoezicht. Evaluatie is vertraagd, resultaten van de 
pilot kunnen als voorzichtig positief worden gekwalificeerd. Worden in de 
brede herijking van het gemeentelijk cameratoezicht meegenomen. 
 
Burgemeester Yolanda Hoogtanders reageert. 
Toezegging. Bij de herijking van het camerabeleid wordt de evaluatie 
privaatrechtelijke handhaving betrokken. 
 
Overlast station 
Er worden aanvullende vragen gesteld door Bert Achten. Burgemeester Yolanda 
Hoogtanders reageert. De gestelde vragen worden schriftelijk afgedaan. De 
gemeente herkent zich niet in het beeld van het krantenartikel. Het blijkt niet 
uit de registraties van de politie, noch van Stadstoezicht dat er meer meldingen 
zijn. Ook de overlast gevende bedelaars zijn in beeld. Neemt niet weg dat er 
gevoelens van onveiligheid zijn. Dat nemen we serieus. Roermond is een grote 
stad met grootstedelijke problematiek, ook rondom het Stationsplein en 
eigenlijk in de hele binnenstad. Er is aanloop van zwervers en van dak- en 
thuislozen. Die kunnen doorgaans terecht bij opvangorganisaties. 
Het is aan college en burgemeester om hier het gesprek over te voeren met de 
raad wanneer daar behoefte aan is. Dat is niet aan bijv. NS of politie. Daarom 
geen voorstander van het uitnodigen van NS en politie in een commissie. 
 
Er wordt gereageerd op het voorstel van Bert Achten om politie en NS uit te 
nodigen voor een commissie. 
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Coffeeshop 
Rond de zomer 2025 volgt een evaluatie. Vervolgens op basis daarvan bekijken 
of dit een vast agendapunt blijft. 
 
Notulen: 

Niets aan de orde. 
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Rondvraag 
Rondvragen betreffen korte feitelijke vragen over een actueel onderwerp op het 
vakgebied van de commissie. Rondvragen in de commissie worden in beginsel 
mondeling behandeld (als de tijd het toelaat). Indien er geen tijd meer is voor 
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behandeling, vindt afhandeling alsnog schriftelijk plaats. Het heeft de voorkeur 
om te stellen rondvragen zo mogelijk op voorhand (via de griffie) aan te 
leveren zodat de beantwoording kan worden voorbereid. 
 
Er zijn vragen aangekondigd. De vragen zijn verwerkt in het overzicht 
Commissievragen en gekoppeld aan dit agendapunt. 
 
Commissievragen: 

Huisvestingsplannen VRLN 
Mogelijke komst Rijksdiensten 
Uitvoering 10 puntenplan Mönchengladbach 
 
Toezeggingen: 

Uitvoering 10 puntenplan Mönchengladbach 
 
Notulen: 

Er worden over drie onderwerpen vragen gesteld. De vragen zijn verwerkt als 
commissievragen. 
Huisvestingsplannen VRLN (VVD, Paul Hermans) 
Mogelijke komst Rijksdiensten (D66, Martin Krabbenborg) 
Uitvoering 10 puntenplan Mönchengladbach (LVR, Bert Achten) 
 
De vragen worden toegelicht. 
Huisvestingsplannen VRLN 
Burgemeester Yolanda Hoogtanders reageert. Stond 28 maart op de agenda 
van een overleg van de Veiligheidsregio. Het onderwerp is besproken in een 
besloten vergadering. Over de inhoud worden geen mededelingen gedaan. Er is 
toen alleen een procesupdate gegeven. Over de huisvesting zijn nog geen 
besluiten genomen. 
 
Uitvoering 10 puntenplan Mönchengladbach 
Burgemeester Yolanda Hoogtanders reageert. Het is van het college. Ieder met 
een eigen aantal om die tien punten tot een goede uitvoering te brengen. 
Coördinatie ligt bij de voorzitter van het college. Op 3 juni is er weer een 
gezamenlijke collegevergadering. Dan wordt ook de voortgang besproken. 
Toezegging. De raad wordt daarna (na overleg colleges 3 juni) geïnformeerd 
over de voortgang van 10 puntenplan. 
Dan de vraag of er voldoende capaciteit en middelen voorhanden zijn. Dat 
wordt per punt bekeken en is nog onduidelijk. Wat wordt van de raadsleden 
verwacht als ze mee gaan doen aan de werkgroep? Er zijn inmiddels een aantal 
aanmeldingen. De eerste stap zal zijn om ook met een aantal mensen vanuit 
Mönchengladbach te verkennen hoe we de samenwerking zien op het niveau 
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van de raden. 
 
Mogelijke komst Rijksdiensten 
Wethouder Dirk Franssen reageert. De gemeente anticipeert hierop. We hebben 
het Rijk zelf een brief gestuurd en vragen hier langs andere wegen aandacht 
voor. Roermond kan de Rijksdiensten faciliteren. Het Rijk heeft gereageerd op 
de brief, er zijn ook al Kamervragen gesteld. Een ambtelijk overleg staat 
gepland. Verwezen wordt naar eerder gestelde (overige) vragen. In Roermond 
is niets onmogelijk. Er zijn panden beschikbaar. Over alles valt te praten. Als 
maar recht wordt gedaan aan de positie van Roermond als centrumstad van 
Midden Limburg. 
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Sluiting 
 
Notulen: 

De voorzitter sluit de vergadering. 
 

 


